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Videresendt melding: 

Fra: olav arne rasmussen <olavemmaanna@gmail.com> 

Dato: 11. september 2022 kl. 21:15:30 CEST 

Til: post@froland.komune.no 

Emne: Bøylestad Energipark 

Hei  

Jeg vil med dette fortelle at jeg er mot industripark på Bøylestad/Bøylefoss. 

Jeg flyttet og bosatte meg på Bøylefoss fordi det er litt ut i skogen, stille og 

fredlig og en mengde gilde mennesker.  Hvis Bøylestad energipark blir en 

realitet vil livet for oss som bor mellom blakstadbrua og næsverk være endret 

for alltid. Vår livskvalitet blir betydelig forringet. Dette synes ikke jeg er greit. 

Og hva hvis det viser seg i ettertid at dette ikke var lurt å gjøre er det lett å få 

det ugjort ? Jeg ramser opp hva jeg anser som mest negativt : 

 

Innsyn ? (Jeg vil sannsynligvis se mye av anlegget) 

Støy ?(Jeg bor på omtrent samme høyde som anlegget ) 

Vei ? 

Naturødeleggelser ? 

Avrenning til nidelva ? 

 

Jeg tenker som så at hvorfor skal jeg smile og se glade ut når nærområdet mitt 

står for fall ! Skal Froland Kommune være en grønn Komune så ikke bygg ned 

mer utmark, la skog være skog det er grønt det ! 

Mvh  

Olav arne Rasmussen 

Bøylefossveien 120 
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